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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Haderőreform a katonák bércsökkentésével?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Honvédelmi Minisztérium hetilapja, a Magyar Honvéd október 31-i számában növekvő
reálbérek 2004-től címmel jelentetett meg írást, amelyben Iváncsik Imre, a HM politikai
államtitkárát idézi : a tárca a ciklusból még hátralévő minden évben reálbér-növekedést kíván
biztosítani a honvédségben dolgozó közalkalmazottak számára .

A Magyar Nemzet november 10-i számában Farkas László, a Honvédszakszervezet vezetője
nyilatkozott, miszerint : diktátumokkal döntött a Honvédelmi Minisztérium arról, hogy
megvonják a katonák szabadnapjait, és csökkentik a reálbéreket .

A két hír ellentmondásos következtetésekre adhat okot, amelyek nem szolgálják a Magyar
Honvédség társadalmi megítélésének javítását . Ezért kérdezem a Miniszter úrtól :

K/6500 .

Írásbeli kérdés

1 . Valóban csak a közalkalmazottak reálbérei növekednek-e a honvédségen belül?
2. Az önkéntes hadseregre történő áttérést a közalkalmazottakra kívánja-e alapozni?
3 . A katonák illetménye, illetve azok reálértékének csökkenése fejezi-e ki a katonák

irányába támasztott fokozódó elvárásokat?
4. Közrejátszik-e a két állománykategória közötti megkülönböztetésben, hogy a

katonáknak korlátozott érdekérvényesítési lehetőségeik vannak a közalkalmazottakhoz
képest?
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